
Iz naše organizacije. 
Štajersko. 

Šaleško učiteljsko društvo je poletelo 
dne 3. aprila t. I. v Št. Ilj, kjer se je vršilo 
zborovanje ob 11. uri dopoldne v šoli. 
Društveni načelnik tov. Koropec otvori 
zborovanje, pozdravi navzoče društveni
ke, posebno pa pozdravlja prisotno gospo 
Viherjevo iz Št. Janža. Na zborovanju 
so pogrešali marsikaterega tovariša in to
varišico; čudno, da so manjkali ravno isti, 
ki navadno najbolj tarnajo, da zborujemo 
vedno le v Velenju, ozir. Šoštanju. Ker se 
zapisniku o zadnjem zborovanju ni ugo
varjalo, se je odobril. Po prečitanju do
pisov je opozoril tov. predsednik kot učit. 
zastopnik v c. kr. š. svetu na nekatere na
pake, zadevajoč letnih proračunov in ra
čunov krajnih šolskih svetov, osobito do
ločitve ter uporabe vsote za šolsko in 
učiteljsko knjižnico. Ko je še podal nasvet 
glede predložitve seznamka učencev za 
poletno oproščenje, nam je prečital iz 
»Landbote« aktualno črtico o kmetijskem 
nadaljevalnem pouku, dodatno k tozadev
nemu predlogu v gosposki zbornici. Nav
zoči so poslušali z zanimanjem. Med dru
štvenimi zadevami se je tudi sklenilo, da 
priredimo 1. junija skupno s Celjskim učit. 
društvom majniški izlet v Topolšico. Konč
no je podal tov. Jankovič par dobrih na
svetov in ko smo si še ogledali pravkar iz
išlo učilo za zemljepisje učitelja R. Fricka, 
je predsednik zaključil zborovanje ter za
klical »Na veselo snidenje pri majniškem 
izletu«. Po zborovanju smo bili prav go
stoljubno sprejeti v senčnici tov. Jankovi
ča, kjer smo ob rujni kapljici ter živahnem 
razgovoru skoraj pozabili, da moramo od
hajati z večernim vlakom domov. 

Učit. društvo za pol. okraj Ljutomer 
zboruje v četrtek, dne 17. aprila, predpol
dne po 10. uri pri Mali Nedelji s sledečim 
vzporedom: 1. Zapisnik. 2. Dopisi. 3. Zad
njič izostalo predavanje. 4. Razgovor o 
predlogih za deleg. zborovanje Zveze. 5. 
Slučajnosti. Skrbite, drage tovarišice in 
tovariši, da bo udeležba zopet tako števil
na, kakor je bila na zadnjem zborovanju. 

Odbor. 
Konjiško učiteljsko društvo je zboro

valo v četrtek, dne 3. aprila t. 1.. v Konji
cah. Zborovanje je bilo jako dobro obis
kano in bi bila udeležba gotovo še boljša, 
ako ne bi več tovarišev in tovarišic zbo
lelo. Društveni predsednik tov. Schell po
zdravi navzoče člane ter preide nato na 
dnevni red. — Zadnji zapisnik se prečita 
in odobri. Po obravnavi raznih dopisov je 
poročal tov. Bobič o zakonskem osnutku 
staj. Lehrerbunda o zadevi regulacije uči
teljskih plač. Ta osnutek ima mnogo vrlin, 
ni pa tudi brez hib, izmed katerih bi bile 
najvažnejše sledeče: 1. v tem novem pred
logu se še zmeraj ne nameravajo odpraviti 
— posebno za Spodnji Štajer — toli kri
vični plačilni razredi, ampak se hočejo 
uvesti kar štiri plačilne vrste, ki bi se naj 
upoštevale s prav občutnimi razlikami 
pri odmeri službene doklade ter odškod
nine pomanjkljivih nadučiteljskih stano
vanj; 2. se hoče omožene učiteljice in nad
učitelje prikrajšati za polovično službeno 
doklado in bi potemtakem bilo mogoče, 
da bi prejemki učitelja na eni in isti šoli 
prekašali prejemke nadučitelja z istimi 
službenimi leti. Poleg teh glavnih hib izka
zuje omenjeni osnutek Lehrerbunda še 
druge pomanjkljivosti, ki se radi pičlega 
prostora tukaj ne morejo navesti, pač pa 
so se od društva sklenili tozadevni pred
logi, ki se bodo izročili Zvezi v pretreso
vanje ter nadaljno ukrenitev. Nadalje so 
se sprejeli še sledeči predlogi: 1. v zadevi 
akcije za izboljšanje učiteljskih gmotnih 
razmer se priporoča skupno in složno po
stopanje s tukajšnjim nemškim učiteljskim 
društvom; 2. društvo pristopi k čekovne
mu prometu učit. zadruge v Celju; 3. po 
možnosti pristopijo vsi člani učiteljskega 
društva konjiški kmetijski podružnici. — 
Prihodnje zborovanje bo meseca maja v 
Zrečah ali pa v Prihovi. F. B. 

Učit. društvo za brežiški in sevniškl 
okraj je imelo svoj sestanek 6. aprila na 
Vidmu. Navzočih je bilo 26 članov in trije 
gosti. Vzeli so se na znanje razni dopisi, 
došli društvu od zadnjega zbora, ter po
ročilo tov. predsednika o odborovi seji 
štajerske Zveze. Nato je tov. Vadnal iz 
Dobove predaval prav zanimivo o čebe
larstvu, za kar se mu je tov. predsednik 
zahvalil. Društvo sklene člane, ki so že 
dlje časa zaostali z udnino, še enkrat 
opominjati. Ko se ne bi dotični odzvali, 
bi bilo društvo prisiljeno glasom pravil, 
jih črtati kot člane. Prihodnje zborovanje 
se vrši 8. rožnika v Sevnici. 


